

# 7D6N 台湾风采之旅

入住一晚明山森林会馆+两晚5星级台北国际酒店

# **WONDERFUL TAIWAN**

STAY 1 NIGHT AT THE M VILLAGE + 2 NIGHTS AT TAIPEI INTERNATIONAL 5 STAR HOTEL

Tour Code: WLQ-9 (B)





台北遠東香格里拉 SHANGRI-LA FAR EASTERN TAIPEI MARRIOTT TAIPEI 台北萬豪酒店

台北君悦酒店

GRAND HYATT

TAIPEI





行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.





## 精简行程

## 启程 🛪 桃园

(机上用餐/-

☑ 桃园观光夜市

#### 第二天 桃园 🛢 基隆 🛢 宜兰

(早/-/晚)

- ☑ 八斗子车站 + 潮境公园
- ☑ 九份老街
- ☑ 头城农场 (体验祈福天灯DIY+园区导览)

## 宜兰 🖨 南投

(早/午/晚)

- ☑ 三星葱农场 (拔葱/洗葱/葱油饼DIY)
- ☑ 星宝乡间小路(可喂食梅花鹿,赠每人一份饲料)
- ☑ 明山森林会馆(鸟居杂货+平安鼓)

#### 第四天 南投 🖨 台中

(早/午/-

- ☑ 日月潭风景区
- ☑ 向山游客中心眺望平台
- ☑ 文武庙
- ☑ 逢甲夜市

#### 第五天

## 台中自台北

(早/午/-

- ☑ 中社观光花市
- ☑ 林□三井 OUTLET PARK
- ☑ 故宫博物馆(含门票)
- ☑ 西门町商圈

## 第六天

### 台北

(早/午/晚)

- ☑ 台北101购物中心(观景台自费)
- ☑ 中正纪念堂

#### 第七天

## 台北 🛪 回程

(早/机上用餐)

☑ 自由活动



✓ 6早餐/4午餐/3晚餐

#### 风味餐:

- ★ 农场BBQ晚餐
- ★ 千叶火锅吃到饱
- ★ 宜兰地道卜肉料理
- ★ 日月潭瓮缸鸡
- ★ 海霸王台菜料理

## 观光景点:

- 西门町 西门町现在被称为台北的"原宿",除了有日文杂志专卖店外,各种 日本的书籍、唱片、服饰等,几乎都同步流行,是所谓"哈日族"的天堂。
- 台北101广场 里面有豪华高级大型购物中心、游客可自费搭全世界快递电梯 抵达89楼欣赏台北景观。
- 九份老街 九份最热闹的街道,也是聚集最多小吃的地方。狭小的小巷两旁栉 比鳞次的店家吆喝着,热腾腾的炉灶冒出香气扑鼻的甜点于咸食、数不完的美 食, 让人只怨叹没有再多个胃!

- 头城休闲农场 位于宜兰县头城乡、占地约120公顷。 可以享受优美的自然环 境,以轻松的方式体验农业生活方式。
- 三星葱农场 著名的三星乡体验当农夫的乐趣,在农场亲手拔三星葱和洗葱, 并学习制作宜兰的特色小吃—三星葱葱油派。
- ◆ **星室乡间小路** 可喂食可爱梅花鹿与梅花鹿近距离接触互动体验和赠送每人一 份饲料。

- 明山森林会馆 是一处日式风味建筑的商圈。吉祥物有枯麻、八豆和山妖阿傻 与布鲁。两层楼的木造建筑更增设3间不同风格的茶馆。
- 日月潭风景区 是全台最大的淡水湖泊,日月潭是以拉鲁岛为界,东、西两侧 因形似「日轮」和「月钩」因而得名,百年来享有台湾八景的美誉。

## 台中

中社观光花市 - 座落在后里往山义的台13线公路旁,占地广达六公顷,是难得 一见的大型休闲、观光花卉农场,因地理位置的特殊,造就了花卉的天堂、芯 卉的国度, 它将原本平凡无奇的世界添上了美丽的色彩。

## 购物店

- ✓ 山地特产中心
- ✓ 貔貅展示中心
- ✓ 茶艺馆
- ✓ 伴手礼专卖店



### 酒店住宿(6晚)

- ✓ 桃园蜜月世纪酒店或享乐文旅或同级
- ✓ 头城休闲农场或同级
- ✓ 明山森林会馆或同级

x1晚

✓ 珍珠展示中心

- ✓ 台中凤凰酒店或同级
- ✔ 台北国际5星酒店远东香格里拉 **或** 君悦酒店 **或** 台北万豪酒店或同级
  - x2晚

x1晚

x1晚

x1晚

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。





## **SCHEDULE**

D1

DEPARTURE ₹ TAOYUAN (MOB/-)

D2

TAOYUAN A KEELUNG (B/-/D)

- ☑ Badouzi Railway Station + Chaojing Park
- ☑ Jiu Fen Old Street
- ☑ TouCheng Leisure Farm (Sky Lantern DIY + Park Tour)

## D3 YILAN 🗐 NAN TOU

(B/L/D)

- ☑ Sanxing Spring Onion Farm (Experience DIY Scallion Pancake Session)
- ☑ SINBOW Country Road (can feeding sika deer & include fodder to give each person)
- ☑ The M Village (Torii Grocery Shop, Drum)

## **D**4

## NAN TOU 🖨 TAICHUNG

(B/L/

- ☑ Sun Moon Lake National Scenic Area
- ☑ Xiangshang Visitor Center

## **D5**

## TAICHUNG A TAIPEI (B/L/-)

- ☑ ZhongShe Flower Garden
- ☑ Linkou Mistsui Outlet Park
- ✓ National Palace Museum (Include Entrance Ticket)

## D6 TAIPEI

(B/L/D)

- ☑ Taipei 101 Shopping Mall (Observation Own Expenses)
- ☑ Chiang Kai-shek Memorial Hall

#### D7

## TAIPEI 🛪 DEPARTURE

(B/MOB)



√ 6 Breakfast / 4 Lunch / 3 Dinner

## Special Cuisine:

- ★ Farm BBQ Dinner
- ★ Chiba Hot Pot
- ★ Local Fried Meat Specialty Cuisine
- ★ Sun Moon Lake Urn Chicken Flavor
- ★ Hai Pa Wang Taiwanese Cuisine

## **TOURIST ATTRACTIONS:**

## **TAIPEI**

- XiMenDing Xiamending has been called the "Harajuku of Taipei" and the "shibuya of Taipei". Xiamending is the source of Taiwan's fashion, subculture. and Japanese culture.
- ◆ Taipei 101 Shopping Mall Taipei 101 is the tallest building in Taiwan, with a mega five-story shopping mall and occupying seven floors of the Financial Centre is the Taiwan stock exchange. You can also take the quick lift to 89th floor observatory (by own expenses).
- ◆ **Jiufen Old Street** The liveliest street in Jiufen is also the place where the most snacks gather. The narrow alleys are lined with shops shouting and drinking, and the hot stoves are bubbling with fragrant desserts and salty food, and countless delicacies make people only complain that there are no more stomachs!

## **YILAN**

- ◆ **Toucheng Leisure Farm** is located at Toucheng Township in Yilan County. It covered about 120-hectare of land, can enjoy the beautiful natural surroundings and experience the agricultural lifestyle in a relaxed way.
- Sanxing Spring Onion Farm Local farm in Sanxing and learn the ropes of farming with a spring onion farming experience. You will also enjoy a DIY scallion pancake session in this town regarded as one of the prime producers of vegetables in Taiwan
- SINBOW Country Road Can be surrounded by the cute deers and enjoy deer feeding experience and include fodder to give each person.

## **NANTOU**

- The M Village is a Japanese -style building district. Japanese style architecture
  plus cute monster peculiar shapewear kimono dolls with the clerk, who deep in the
  middle of the Japan streets.
- ◆ **Sun Moon Lake** it is the largest freshwater lake in Taiwan. The Sun Moon Lake is bounded by Lalu Island. The east and west sides are named after "Sun Wheel" and "Moon Hook". It is the reputation of eight scenic spots in Taiwan for over 100 years.

## **TAICHUNG**

◆ ZhongShe Flower Garden - In Hout is a great place for floral lovers. The European-style gardens and sea of flowers that vary at the change of seasons are frequently visited by wedding picture photographers especially.

SHOPPING STOP

- ✓ Aboriginal Local Products
- ✓ Pi Xiu Tianlu Museum
- ✓ Tea House
- ✓ Souvenir Shop
- ✓ Pearl Exhibition Centre



### **HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)**

- ✓ Taoyuan Century Hotel or Hedo Hotel or similar class
- ✓ Toucheng Leisure Farm or similar class
- ✓ The M Village or similar class
- ✓ Phoenix Hotel Taichung or similar class
- ✓ 5 Star Shangri-La Far Eastern Taipei Hotel or Grand Hyatt Taipei Hotel or Marriott Taipei Hotel or similar class
- x 1 Night
  x 2 Nights

x 1 Night

x 1 Night

x 1 Night

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

## **General Information**

# · 台湾 TAIWAN ·

\*\*\*\*

货币 Currency	New Taiwan Dollar - TWD 新台币 - TWD	信用卡 Credit Card		,以延长你的信用卡额度 ards such as Visa and Master widely used.
货币兑换率 Exchange Rate	100 TWD = MYR 14 100 新台币 = 马币 14 *Subject to currency of the day**以当天口事为准*	拨号代码 Dial Code	Taiwan 台湾	: +886 : +886
电压 Voltage	Voltage - almost always 110 V 电压 - 110伏特	插座 Power Socket	类型 / Type C - 丙 类型 / Type I - 八	所脚扁型插头 / 2 flat blade pin 所个圆脚插头 / 2 round pin 字扁型脚 + 接地孔 / 3 Oblique flat ade pin "V-Shape"
时差 Time Different	Taiwan (Taipei) - No time different with Malaysia <b>台湾(台北)</b> 时间与 <b>马来西亚</b> 时间标准时 无相差	行李托运 Luggage Allowance	not more than 20 than 7kg	re entitled to check in 1 luggage of kg and a hard carry bag not more 牛不超过7公斤的手提行李上机, 超过20公斤
气候 Weather	Spring 春季       Summer 3         3月 – 5月       6月 – 8月         Mar to May       Jun to Aug         19℃ - 27℃       20℃ - 32℃	9) S S	utumn 秋季 月 – 11月 ep to Nov 0℃ - 15℃	Winter 冬季 12月 – 2月 Dec to Feb 23°C - 12°C "Subject to weather of the day" "以当天天气报告为准"
飞机型号 Aircraft Type	Boeing 777	Air Asian		A330
Departure Da 出发日期: Tour Fare: 团费:	ate:	Flight: 航班行程: Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加		
四页: Tipping: 小费:		Agent Collection 旅行社代收费:		
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险: TOTAL:		
	GD Partner:	总数:		